
Lokalråds årsmøde
Tid: Tirsdag d. 23. maj kl. 19.00 2023
Sted: Dagmar Bio

Dagsorden:
1. Valg af dirigent
2. Fremlæggelse af rådets bretning
3. Fremlæggelse af rådets handlingsplan
4. Fremlæggelse af regnskab og godkendelse
5. Behandling af indkomne forslag
6. Valg af 2 borgere til Rådet i lige årstal og 2 borgere til Rådet i ulige årstal, heraf 1

med tilknytning til landbruget
7. Valg af 1 suppleant til de borgervalgte rådsmedlemmer
8. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant
9. Eventuelt

Referat:
Tilstede:
26 deltagere.

1)
Rådet foreslår Leif Nielsen som dirigent. Han blev valgt uden modkandidat. Leif
konstaterede, at årsmødet var lovligt indvarslet. Herefter overgik årsmødet til den resterende
dagsorden.

2)
MN fremlægger rådets beretning. Se vedlagt referat.
Claus Udbye specificerer, at det ikke endnu er besluttet at lukke broen ved Kærhedevej,
men at det indtil videre blot er en indstilling. Beretningen blev godkendt.

3)
MN fremlægger rådets handlingsplan. Se vedlagt referat.
Birger Søndergaard spørger, om tankerne går mod en cykelsti mod Herning. Mogens
nævner at det ikke er specifikt, men kan også være mod Troldhede hvor vi kan nå
jernbanen.
Johannes Støttrup foreslår, at man omdøber den cykelsti fra Herning til Skjern Å, da han tror
det lyder bedre i Herning.
Paul Pedersen mener vi skal fokusere på at gøre Sdr. Felding til en spændende by at bo i,
ved at fokusere på blandt andet naturen. Han mener det bliver svært at få flere store
virksomheder i byen.
Henrik Djernis gør opmærksom på, at en cykelsti til Troldhede vil indbefatte Ringkøbing
Skjern Kommune. Og nævner i øvrigt at Sdr. Felding er bedre til at promovere naturen, end
Sdr. Omme som han har boet i, i 20 år.
Handlingsplanen blev godkendt.

4)
TDJ fremlægger regnskab, som viser et resultat på 3.307kr.



Paul Pedersen bemærker, at økonomien ville se presset ud hvis ikke vi fik indtægt fra
annonce.
Årsmødet godkender.

5)
Ingen indkomne forslag.

6)
Valg af 2 borgere, heraf 1 med tilknytning til landbruget.
Lars Svane træder ud (1 år før valg) og stiller i stedet op for Sdr. Felding Brugsforening. Han
erstattes Michael Römhild.
Rene Lomholt erstattes af Dorthe Viborg for borgerforening
Paul Pedersen erstattes af Rene Lomholt som borgervalgt landbrugs repræsentant.
Leif Nielsen erstattes af Frederik Djernis som borgervalgt.

7)
Carita Jensen stiller op som suppleant til de borgervalgte rådsmedlemmer. Hun blev valgt
uden modkandidat.

8)
Niels Jørgen Nielsen blev valgt som revisor uden modkandidat. Kristian Hansen blev valgt
som revisorsuppleant uden modkandidat.

9)
Paul Pedersen ønsker tillykke med valget til de nye yngre medlemmer.
Dorthe Viborg informerer om kulturfest ved hallen d. 12. juni. Vinklubben og Klods Hans
deltager blandt andet. Folkedanserne kommer og optræder. Det arrangeres i fællesskab
med hallen. Dorthe informerer, at hun har opfordret til oplæg ved Susanne, som kommer
senere på aftenen. Hun har tidligere hørt om de gode erfaringer, de har haft ved en
sammenlægning af foreninger.
Lars Svane fortæller om Elkjær Eng. Se bilag.
Frederik Djernis informerer at handicaprådet blandt andet har været forbi Skjern Å for at se
på muligheden for en handicapvenlig fiskeplads.
Paul Pedersen føler ikke, at Herning Kommune er gode til at inddrage de lokale i projekter
som dette. Han føler de kommer ud og spørger til input, men føler ikke efterfølgende at de
bliver taget til efterretning.

Herefter afsluttes årsmødet ved Leif Nielsen.

Mogens takker Leif Nielsen og Paul Pedersen for deres indsats.
Efterfølgende kaffepause og indlæg ved Susanne Nielsen som fortæller om Aktiv Feldborg

Referent: Tonny Dam Jensen


